
FREDERICIA KOMMUNE 

 

TILSYNSSKEMA 

JOURN.NR. 

20/17 

Foreningens navn: BPI gymnastik 

Tilsynsstedets adresse: Bredstrup Pjedsted Hallen, Ågade 70, 7000 Fredericia 

Kontakt person: Kari Pedersen                           E-mail: bpigymnastik@gmail.com  

Dato for tilsynet: d. 11.11.2021                          Klokkeslæt: kl. 16.00 

Navne på repræsentanter fra foreningen, som deltager i tilsynet: Mette Høy (delt formand), Kari 

Pedersen (næstformand) og Rita Pedersen (fra hovedbestyrelsen) -  kom lidt senere. 

Børge Larsen og Jette Rosenfeldt fra folkeoplysningsrådet. 

________________________________________________________________________________ 

Liste over bestyrelsesmedlemmer og senest kendte årsregnskab 

________________________________________________________________________________ 

1. Medlem af landsforbund – hvilket: DGI  

2. Foreningens hjemmeside og eller facebook: bpidraet.dk - fælles hjemmeside med de andre 

afdelinger, og så deres egen facebook og nu er de unge ved at bygge en Instagram op.  

3. Primære aktiviteter: Gymnastik for børn og unge, og voksne, fitness (stephold, crossgym og 

boksning) og yoga. Crossgym er meget populært blandt de voksne.  

4. Åbningstid / Aktivitetstimer: Eftermiddag og aften. Et enkelt hold om formiddagen, det er 

stolegymnastik (det er ikke senior afdelingen i BPI der har det, men gymnastikafdelingen). 

5. Antal medlemmer i foreningen: 236 aktive medlemmer, 31 instruktører og 9 hjælpetrænere. 

De er ikke aflønnede. De får tøj, en gave, en tur til Djurs sommerland, ind og se 

Verdensholdet eller lign. i stedet for. De har været oppe på 305 medlemmer i 2020. Efter 

anden corona-nedlukning med start i slutningen af 2020 er en del medlemmer blevet væk.  

6. Antal medlemmer tilstede ved tilsynsbesøget: Ildfluerne: Ca. 15 børn, 2 instruktører og 3 

hjælpetrænere. Små tumlere ca. 3-4 år. 

7. Foreningens udvikling, herunder om der er stigning eller fald i antal medlemmer: Fald i 

antal medlemmer. Nogle har fundet ud af, at det måske er rart med mere fritid. Både 

forældre og unge holder igen, med at komme i gang igen.  

8. Er der hold/aktiviteter foreningen ikke har fået op at stå i denne sæson, hvis ja hvorfor: Ja 

springhold hvor de har manglet instruktører. Og et rytmehold for 3-5 klasse, de var kun 6. 

De er blevet tilbudt plads på at andet hold. De har forsøgt at lave et rent drengehold, men 

det er ikke altid der kommer nok.  
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9. Kontingent (for forskellige aldersgrupper/hold): 650 kr. inkl. T-shirt for børn, 750-1000 kr. 

alt efter dragt for unge, mens de voksne ligger mellem 650-700 kr. Sæsonen er fra 

september til marts.  

10. Udvikling i foreningens økonomi over de sidste tre år: Hovedforeningen styrer den 

overordnede økonomi. Afdelingerne betaler et beløb til hovedforeningen, og så har de resten 

til at få afdelingens økonomi til at løbe rundt. Det er lidt forskelligt, hvor meget de betaler til 

hovedforeningen. Der er gensidig respekt for hinanden nu, det var der ikke i samme grad for 

en del år siden.  

11. Kommunale tilskudsforhold for foreningen: Hovedforeningen styrer tilskuddene, herunder 

lokaletilskud og kursustilskud. Gymnastikafdelingen er flittige til at sende instruktører på 

kursus. 

12. Nuværende udfordringer for foreningen: Få flere medlemmer igen efter corona. De har haft 

et par instruktører der er stoppet efter corona, men de har tilgengæld fået et par nye. 

13. Samarbejde med Fredericia Kommune og andre: Primært hovedforeningen. 

Gymnastikafdelingen har deltaget i feriesjov.  

14. Foreningens fremtid og ønsker: Måske noget familieidræt om fredagen. Arbejde med at 

fastholde de unge og de voksne instruktører. Bevare en sund forening. De har et knaldgodt 

gymnastikudvalg nu.  

15. Bemærkninger:  

 De er med i områdeforum for gymnastik, snakker godt med de andre 

gymnastikforeninger og anbefaler gerne andre gymnastikforeninger, hvis de ikke selv 

har et efterspurgt hold. Områdeforum er blevet et hyggeligt forum, hvor man snakker 

godt sammen. 

 De koordinerer haltider med fodbold og de andre afdelinger. Fredag er generelt en dårlig 

dag til aktiviteter.  

 De har meget svært ved at finde springinstruktører. De har derfor kørt et fælleshold med 

EGIF. Det fungerede ok, men det var meget bøvlet administrativt for foreningerne. Hvor 

skulle de meldes ind, forskellig aflønning, forskellig tilskud til dragter.  

 De har mange helt små børn og voksne, men mangler de mellemstore og de unge. De 

har dog et hold for unge piger 10. Kl. +. 

 4 fra det nuværende udvalg træder ud efter sæsonen, men de arbejder hårdt på at finde 

nye. De plejer at være 8 i udvalget. De hygger sig godt sammen. 

16. Ønsker fremadrettet.  

 De mangler plads til at opbevare deres redskaber, så de begrænser deres indkøb. De 

drømmer om en springgrav/springhal, men der er ikke så let, hverken at få plads til eller 

at få midler til.  



 

 

 
 

 

 

 

Tilsynsbesøget er foretaget af nedenstående medlemmer af Folkeoplysningsrådet og af Børn, Unge 

& Kultur 

 

Fredericia, den    

 

 

 

------------------------------------------- ----------------------------------------------- 

Børge Larsen, Folkeoplysningsrådet Jette Rosenfeldt, Folkeoplysningsrådet 
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Birgitte L. Jakobsen, BUK 
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